
در حال�ي ك�ه دي�روز تم�ام ذهن ه�ا متوجه جلس�ه كفاش�يان 
و كار ل�وس ك�رش س�ر مربي تيم مل�ي ب�ود، خب�ر رس�يد ك�ه 
ش�ركت آل اس�پورت ب�ا ارس�ال نام�ه اي ب�ه فدراس�يون 
فوتب�ال ق�رار داد خ�ود را ب�ا اي�ن فدراس�يون لغ�و ك�رد.

آل اس��پورتي ها كه با ثبت قراردادي با فدراس��يون فوتبال و سازمان 
ليگ موفق ش��ده بودند از طريق يكي از نمايندگي هاي آسيايي خود 
جنس هاي درجه دوم و س��وم و حتي فاقد كيفيت خ��ود را به فوتبال 
ايران غالب كنند از حرف هاي جواد نكونام كاپيتان تيم ملي فوتبال در 
برنامه 90 مورخه 17/1/94 به شدت خشمگين شده اند و در حالي كه 
تصور مي كردند برابر قرار دادي كه امضا كرده اند كسي حق اعتراض به 
كيفيت توليدات آنها را ندارد و اگر هم چنين شود مسئولان فدراسيون 
فوتبال بايد پاسخگو باشند با سكوت كفاشيان رو به رو شدند تا خود شان 

يك طرفه اعلام لغو قرار داد كنند. 
نكونام با اعلام اينكه 30 درصد از علل شكست فوتبال ايران توپ ها و 
محصولات آل اسپورت است فرياد آنها را در آورد تا يك طرفه چنين 
تصميمي را اتخاذ كنند، البته با نگاهي به گذشته مي توان به ياد آورد 
كه انتقاد هاي بسياري از البسه تيم ملي شد، اينكه بعد از شست وشو آب 
مي رود و اينكه فاقد كيفيت و طراحي مناسب است حتي كار به جايي 
رسيد كه رؤساي آل اسپورت در آلمان با حضور در اردوي تيم ملي از 

ديدن البسه تيم و كيفيت پايين آن ابراز تعجب كردند. 
توپ هاي فصل قبل ليگ بر تر از همان بازي اول صداي اعتراض همه 
را در آورد حتي اين ش��ائبه به وجود آمد ك��ه توپ ها در همين تهران 
خودمان توليد مي شود اما نوع قرار دادي كه آقايان فدراسيون نشين با 
آل اسپورت امضا كرده بودند همه را وادار به سكوت كرده  بود. در حالي 
كه همان زمان بودند شركت هاي معتبر ديگري كه حاضر بودند البسه 

تيم ملي و توپ هاي ليگ بر تر را تأمين كنند.
باز هم اگر خوب نگاه كنيم متوجه مي شويم كه آل اسپورت در تمام طول 
اين چند سال كوچكترين تلاشي در جهت تنوع بخشيدن و بالا بردن 
كيفيت توليدات خود براي فوتبال ايران انجام نداده، البسه اي كه امروز بر 
تن تيم هاي ليگ بر تري است همان طرح ها و شكلي را دارد كه دو يا سه 
سال قبل هم داشت و تنها رنگ آن از تيمي به تيم ديگر تغيير مي كند كه 
البته چون در قرار داد حق هرگونه اعتراض از طرف ايراني گرفته شده  بود 
تيم ها مجبور به استفاده از اين البسه بودند مگر چند مورد خاص كه با بر 
هم زدن قرار داد خود با اين شركت در توليدات داخلي استفاده كردند. 

امروز آل اسپورت مدعي است كه توپ ها و محصولاتش در ليگ هاي 
معتبر جهان از جمله ليگ فوتبال فرانسه استفاده مي شود و بازيكنان 
بزرگي چون زلاتان ابراهيموويچ نس��بت به آنها اعتراضي ندارند. در 
جواب بايد گفت ما نيز اين را مي دانيم اما اين را هم خوب مي فهميم كه 
نوع جنس، تنوع و كيفيت آنچه از اين شركت در فرانسه عرضه مي شود 
با آنچه در اختيار فوتبال ايران قرار مي گيرد تفاوت فاحشي دارد كه در 

غير اين صورت آنها جرئت چنين مقايسه اي را نداشتند. 

به جرئت مي توان گفت كه جواد نكونام با حرف هاي خود خواس��ته يا 
ناخواسته بزرگ ترين خدمت را به فوتبال ايران كرد. هر چند هستند 
مديراني ك��ه اين قابلي��ت را دارند ك��ه همين حالا با گرفتن كاس��ه 
عذر خواهي در دست به پاي آل اسپورت بيفتند و پاي آنها را دوباره به 

فوتبال ايران باز كنند. 
در پايان بايد گفت آنچه اتفاق افتاده را مي ت��وان به فال نيك گرفت، 
مي توان با اتكا ب��ه توليدات داخلي كاري كرد كه ش��ركت هاي توليد 
البس��ه ورزش��ي در داخل رقابتي س��الم را براي تهيه البسه تيم هاي 
ليگ، تيم هاي ملي فوتبال در رده هاي مختلف سني و توپ هاي ليگ 
بر تر داش��ته باش��ند و مي توان براي حضور در ميادي��ن بين المللي با 
شركت هاي معتبر تر به مذاكره نشست، به شرط آنكه خودمان را باور 
داشته باش��يم و با اعتماد به توليدات داخلي عرصه را براي اين قبيل 

سو ء استفاده ها تنگ كنيم.
آل اسپورت ديروز رسما اعلام كرد كه ديگر هيچ مسئوليتي در قبال 
عرضه محصولات با توجه ب��ه قرار داد هايش با فدراس��يون فوتبال و 
سازمان ليگ بر تر ندارد و ما اعلام مي كنيم كه بايد اين اتفاق را به فال 
نيك گرفت هر چند مطمئن هس��تيم كه برخي از آقايان فدراسيون 
نش��ين و فوتبالي از اين اقدام بس��يار ناراحت هس��تند چ��ون ديگر 
نمي توانند از قبل قرار دادي كه امضا كردند عايدي و در آمدي داشته 
باشند. قرار دادي كه برابر آن فوتبال ايران مجبور بود بدون اعتراض از 
آنچه كه آل اسپورت در اختيارش مي گذاشت استفاده كند. از نكونام 
بايد به خاطر تلاش هايش براي فوتبال تشكر كرد اما شايد بايد از نكو 
تشكر ويژه و جداگانه اي انجام داد كه فوتبال ايران را از بند قرار داد با 
آل اسپورت  رها كرد تا ش��ايد از اين به بعد چهره و نماي تازه اي را در 

فوتبال به تماشا بنشينيم!
قرار داد فوتبال ايران با آل اسپورت در شرايطي ديروز از طرف شركت 
مورد اش��اره فس��خ ش��د كه البته هيچ واكنشي از س��وي مسئولان 
فدراسيون فوتبال در پي نداشت، ش��ايد همه متوجه جلسه پر سر و 
صداي كفاشيان و كرش بودند، ش��ايد هم آقايان متضرر، مي خواهند 
بعد از سبك  سنگين كردن اوضاع حرف بزنند و باز همه چيز را به نفع 

خودشان عوض كنند.

جلس�ه اول علي كفاش�يان و كارلوس كرش براي 
ماندن بي نتيجه به پايان رس�يد ت�ا انتظارها براي 
مشخص ش�دن تكليف ماندن يا نماندن سرمربي 
پرتغالي به 48 ساعت آينده موكول شود، آن هم در 
روزي كه كرش با لبخند آمد و با عصبانيت فدراسيون 
را ترك كرد تا شنيده ها درباره جدايي او از تيم ملي 
پررنگ تر شود. اظهارات مس�ئولان در يك سو و 
واكنش هاي مردمي در ديگر س�و نش�ان مي دهد 
كه دعوا با كرش ملي نيس�ت بلكه شخصي است. 
پس از مأموريت هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال براي 
مذاكره با كرش براي ادامه همكاري با تيم ملي فوتبال 
ايران، همه در انتظار شروع مذاكرات كفاشيان و كرش 
بودند. كفاشيان كه عنوان كرده بود فدراسيون با توجه 
به مسابقاتي كه تيم ملي در خرداد پيش رو دارد، زماني 
براي از دست دادن ندارد روز سه شنبه تأكيد كرده بود 
كه تا 72 ساعت آينده كرش بايد تكليف اينكه مي ماند 
يا مي رود را مشخص كند. به همين خاطر بود كه صبح 
ديروز كرش از شهرك غرب راهي سئول جنوبي شد 
تا با كفاشيان سنگ هايشان را درباره آينده همكاري وا 
بكنند. ساعت 10:45 ديروز بود كه كرش به فدراسيون 

فوتبال آمد و در حالي كه لبخند مي زد به طبقه چهارم 
فدراس��يون رفت. او در پاس��خ به خبرنگاران درباره 
اتفاقاتي كه در سه هفته گذشته درباره ادامه حضورش 
در ايران به گوش مي رسد تنها سكوت كرد و گفت: » 
پس از پايان جلسه اش با كفاشيان درباره آن مفصل 
صحبت خواهد كرد. « س��اعت 11 جلسه سرنوشت 
ساز كفاشيان و كرش در حالي آغاز شد كه خبرنگاران 
زيادي كه خودش��ان را به فدراسيون فوتبال رسانده 
بودند، در سالن روابط عمومي فدراسيون منتظر پايان 
جلسه و شنيدن نتيجه جلسه از زبان سرمربي تيم ملي 

و رئيس فدراسيون بودند. 
    

پس از گذشتن دو ساعت از آغاز زمان جلسه، ناگهان 
در بين خبرنگاران مي پيچد كه جلس��ه به دور دوم 
كشيده شده و كفاشيان و كرش پس از يك استراحت 
كوتاه قرار اس��ت دوباره دور ميز مذاكره بنشينند. 
خبرنگاراني كه در فدراسيون به انتظار نشسته اند به 
كنايه مي گويند كه انگار مذاكرات كرش و كفاشيان 
هم مانند مذاكرات هسته اي در لوزان سوئيس شبيه 
شده است و همچنان بايد منتظر ماند، نكته اي كه 

البته عادل فردوسي پور هم در برنامه دوشنبه شب 
نود به آن اشاره و عنوان كرد كه كار از مذاكره با 5+1 
سخت تر نيست كه بتوان كاري كرد تا كرش بماند؛ در 
همين خصوص كفاشيان نيز اعلام كرد بايد از آقاي 

ظريف بخواهيم كه بيايد و اين بحران را حل كند. 
    

سرانجام ساعت 2:45 ظهر بود كه جلسه كفاشيان و 
كرش به پايان رسيد، جلسه اي چهار ساعته كه همه 
در انتظار شنيدن اتفاقاتي بودند كه در آن گذشته 
بود تا مش��خص ش��ود كه كرش بالاخره در ايران 
مي ماند يا رفتني مي شود. با اين وجود چهره عصباني 
كرش وقتي از اتاق كفاش��يان خارج شد، نشان داد 
كه سرمربي پرتغالي چندان از صحبت هايي كه در 
جلسه اش با كفاش��يان صورت گرفته است راضي 
نبوده اس��ت. رويارويي او با ترابيان مس��ئول سابق 
كميته روابط بين الملل فدراسيون كه اختلاف زيادي 
با كرش دارد، عصبانيت او را بيشتر مي كند و او رو به 
ترابيان با عصبانيت مي گويد: » تعجب كردم كه در 
جلوي خبرنگاران به من مرتيكه نگفتي!« البته كرش 
به محض ديدن خبرنگار يكي از روزنامه ها كه صبح 

ديروز با چاپ نامه اي اتهام دلالي به كرش زده بود، رو 
به او مي گويد كه به وكيلم گفته ام از رسانه شما كه با 

آبروي افراد بازي مي كنيد، شكايت كند. «
اين را مي گويد و با عصبانيت هر چه تمام تر ساختمان 
فدراس��يون را ترك مي كن��د، بدون اينك��ه درباره 
نتيجه جلسه اش با كفاشيان با خبرنگاران صحبت 
كند، حركتي كه نشان داد صحبت هاي او با رئيس 
فدراسيون چندان موفقيت آميز نبوده و نتيجه اي 
نداشته است تا س��رمربي پرتغالي كه با لبخند وارد 

فدراسيون شده بود با عصبانيت آن را ترك كند.
    

در حالي كه كرش ترجيح داد مانند روزهاي گذشته 
خودش را ممن��وع المصاحب��ه كند و درب��اره آينده 
كاري اش در ايران صحبت نكند، كفاشيان دو ساعت 
پس از پايان جلسه اولش با كرش عنوان كرد كه اين 
جلس��ه نتيجه اي نداش��ته و همه چيز براي ماندن يا 
نماندن كرش به ايران به دو روز آينده موكول شده است: 
»به نتيجه  خاصي نرسيديم و هم چنان مذاكرات ادامه 
خواهد داشت. طي دو روز آتي اين مسئله را پيگيري 
خواهيم كرد.« رئيس فدراس��يون فوتبال در هنگام 
خروج از ساختمان اين فدراسيون در پاسخ به اين سؤال 
كه چرا كارلوس كرش عصباني بود، هم اين طور گفت: 
» مسئله خاصي نبود و نمي دانم كه چرا او عصباني بوده 
است، ش��ايد از مذاكرات ناراضي بوده است. « با اين 
حال شنيده مي شود در اين جلسه دو طرف همچنان 
بر سر مواضعشان بوده اند، كفاش��يان خواسته هاي 
هيئت رئيس��ه را براي ادامه كار كرش به س��رمربي 
تيم ملي منتقل كرده است، در مقابل كرش هم براي 
ماندن شرايطي را مطرح كرده كه پس از جلسه چهار 
ساعته نتيجه اي حاصل نمي شود و با توجه به اينكه دو 
طرف بر سر مواضعشان باقي مي مانند، مشخص شدن 
تكليف نهايي به مذاكرات بعدي كه قرار است امروز و 

در صورت لزوم فردا انجام شود موكول شد. 
    

با اين ح��ال با توجه به جلس��ه بي نتيج��ه ديروز و 
عصبانيت كرش پس از جلسه اول با كفاشيان گفته 
مي ش��ود كه احتمال قطع همكاري كرش و ايران 
بيشتر از قبل شده است و به نظر مي رسد مسئولان 
فدراس��يون فوتبال و وزارت ورزش ك��ه در فراهم 
كردن ش��رايطي براي جدايي كرش تا امروز سنگ 
تمام گذاشته اند حاضر نيستند با جدا كردن مسائل 
شخصي، در كنار مردم و هواداران كه خواهان ماندن 
كرش هستند قرار بگيرند و شرايط را براي ادامه كار او 
فراهم كنند، آن هم در سالي كه با توجه به شعار سال 
قرار بود همزباني دولت و ملت بيشتر شود، نه اينكه با 

قرار گرفتن مقابل مردم، فاصله ها را بيشتر كنند. 
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تشكر ويژه از كاپيتان
نكونام نسخه آل اسپورت را پيچيد

دنيا حيدري

تيم ملي به حضورم احتياج داشت
از چند روز پيش مصدوميت كاپيتان تيم ملي كشتي ، كادرفني را با مشكل 
روبه رو كرده بود اما رضا يزداني دلاور جويباري تيم ملي، دارنده چهار مدال 
جهاني و قهرمان جهان با وجود اينكه پزشك معالج توصيه كرده 
بود در مسابقات جام جهاني كشتي نگيرد ديروز همراه تيم 
ملي به امريكا سفر كرد. رضا يزداني درباره مصدوميتش گفت: 
»از ناحيه عضلات كمر دچار تورم و گرفتگي هستم. 
گرفتگي در عضلات كمر مدتي است آزارم مي دهد 
حت��ي در تمرينات هم نمي توان��م خيلي خوب 
كشتي بگيرم اما چون تيم ملي در حال حاضربه 
من احتياج دارد نمي خواستم اين مسابقات را از 
دست بدهم. هر چند نتيجه MRI كمرم خيلي 
حاد نيست اما پزشكان يك كمربند مخصوص 
به همراه مقداري قرص و پماد برايم تجويز كردند 
تا بتوانم براي تيم ملي كشتي بگيرم البته توصيه كردند 
كه بهتر است اس��تراحت كنم. ما در اين مسابقات به 
خاطر جوانگرايي اي كه داشته ايم كشتي هاي سخت و 
پرفشاري را در برابر حريفان خواهيم داشت، براي همين با 

دل و جان به تيم ملي كمك مي كنم.«

از بازگشتم به ايران بسيار هيجان زده ام
سرمربي جديد تيم فوتبال پرسپوليس پس از حضور در ايران اعلام كرد از 
بازگشت به ايران بسيار هيجان زده شده است. 9 سال گذشته و من دوباره 

به ايران بازگشته ام و هدايت تيم بزرگي مانند پرسپوليس ارتش 
سرخ 30 ميليون نفري را به عهده گرفتم. امروز من و بازيكنان 
تمام تلاش��مان را براي موفقيت پرسپوليس مي گذاريم، قول 

مي دهم كه زي��اد كار كنيم و انرژي زي��ادي بگذاريم و 
بازيكنان از هر لحاظ آماده تر شوند و ميل به موفقيت 
در تيم بيشتر شود. برانكو در خصوص دستيارانش، 
گفت: »يكي از آنها بازيكن دينام��و زاگرب بوده و 
همراه با يوگس��لاوي در جام جهان��ي بازي كرده 
و چندين س��ال هم همبازي مهدي مهدوي كيا 
در هامبورگ بوده اس��ت. دستيار ديگر من هم به 
جرئت يكي از بهترين بدنسازهاي كرواسي است 

كه از دانش��گاه فارغ التحصيل شده اس��ت. اميدوارم 
اينها بتوانند به پرسپوليس كمك كنند.«حسين عبدي 
مربي فعلي تيم فوتبال پرسپوليس و كريم باقري كاپيتان 
سابق اين تيم به عنوان دستياران ايراني برانكو ايوانكوويچ 

سرمربي جديد پرسپوليس انتخاب شدند. 
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اين مرد چند مرده حلاج است؟
اشتباه پشت اشتباه. اين لب كلام تصميماتي اس��ت كه اين فصل براي 
پرسپوليس اتخاذ شده است. تصميماتي كه از همان ابتدا با ابهامات زيادي 
همراه بود اما آقايان هرگز حاضر نشدند در مقابل تعجب اذهان عمومي و 
اصحاب رسانه توضيحي در خصوص آن بدهند و وقتي هم كه اشتباه بودن 
اين تصميمات يكي پس از ديگري ثابت شد باز هم كسي نه پاسخگو بود و نه 
حتي از محضر مردم عذرخواهي كرد. اما با توجه به سابقه نه چندان جالب 
آقايان در تصميم گيري هاي اين فصل، چشم هوادار پرسپوليس ترسيده و 

نمي تواند با ديدي مثبت به مسائل و انتخاب هاي اخير بنگرد. 
هر چند خيلي پيشتر هوادار پرسپوليس خواهان بركناري درخشان بود 
اما بركناري سرمربي سرخپوشان برمبناي اعتراض هوادار اين تيم نبود 
كه اگر اينطور بود، بايد خيلي قبل تر رخ مي داد. از س��وي ديگر برانكو 
مربي خوبي است كه حداقل كارنامه قابل قبولي در ايران داشته است و 
حضور او مي تواند بارقه هاي اميد را بار ديگر در دل هوادار پرسپوليس 
ايجاد كند. اما واقعيت هايي است كه حالا دوستداران پرسپوليس مثل 
مار گزيده اي مي مانند كه از ريس��مان سياه و سفيد هم مي ترسند. در 
واقع مشكل از آنها نيست، بلكه اين اشتباهات پي در پي مسئولان وزارت 
ورزش است كه باعث شده چش��م هوادار پرسپوليس بترسد و حالا به 
بركناري درخشان كه يكي از خواسته هاي خود آنها بوده و حضور برانكو 

روي نيمكت سرخپوشان با ديده ترديد بنگرد. 
شايد اگر از همان ابتدا يك برانكو روي نيمكت پرسپوليس مي نشست 
يا هيئت مديره اي همگون براي اين تيم انتخاب مي شد و هر دم شخص 
يا اشخاصي جديد و گمنام يا نام آشنا س��ر از اين تيم در نمي آوردند و 
چند صباحي بعد جاي خود را به عده اي ديگر نمي دادند، اعتمادها به 
تصميم گيري ها در خصوص پرسپوليس تا اين اندازه متزلزل نبود. اما 
حالا نه برانكو، كه ش��ايد مربي به مراتب بهت��ر از او يا حتي دنيزلي كه 
هوادار پرسپوليس ثابت كرده اعتمادي راسخ به او دارد هم نتواند نگاه 

دوستداران اين تيم را تغيير دهد. 
پرسپوليس مي توانست بعد از آن دو بازي در ليگ قهرمانان آسيا مسيري 
ديگر را طي كند اما باخت به النصر در بازي رفت و بعد از آن شروع سالي 
جديد با ناكامي برابر راه آهن و تغييراتي كه ديگر صبر همه را لبريز كرده 
بار ديگر اوضاع را به هم ريخت، به طوري كه حتي هواداراني كه براي 
اخراج درخشان لحظه شماري مي كردند هم از رفتن او آنچنان كه بايد 
خشنود نشدند، چراكه اكنون مشكل هوادار اين تيم ديگر نه درخشان و 
ناكامي هاي فني او كه نا اميدي از ادامه راه است. راهي كه از ابتداي فصل 
به دست نفرات زيادي داده شده اما هيچ يك راه بلد نبوده اند و همه يكي 
پس از ديگري به بيراهه زده اند و حالا، اين ترديد وجود دارد كه آيا برانكو 
مي تواند اين كاروان شكست خورده و در راه مانده را به مقصد برساند 
يا انتخاب او هم يكي از همان دست اشتباهاتي است كه پرسپوليس از 

ابتداي فصل تا كنون يكي پس از ديگري تجربه كرده است. 
برانكو مربي بدي در اي��ران نبوده و ذهنيت ب��دي از او وجود ندارد اما 
مسئله اين اس��ت كه پرس��پوليس تيمي نيس��ت كه بتوان خيلي به 
موفقيت آن بعد از اين همه ناكامي اميد داشت. تيمي كه بارها هواداران 
و دوستداران خود را اميدوار كرد و خيلي زود اميد آنها را نا اميد كرد تا 
امروز همه با نگاهي مردد به تغييرات جديد اين تيم نگاه كنند و خيلي 

به تغيير شرايط نامناسب فعلي اميدوار نباشند.
با وجود اين برانكو اگر با سياست هاي غلط تصميم گيرندگان اين فصل 
پرسپوليس بر نخورد و نگاهش تنها به پرسپوليس باشد، مي توان اميدوار 
بود كه بتواند بعد از مربيان زيادي كه تلاش كردند و بي نتيجه ماندند، 
پرسپوليس را از منجلابي كه اين فصل در آن دست و پا مي زند حداقل 
در ليگ قهرمانان آسيا نجات دهد، چراكه ديگر به ليگ اميدي نيست اما 
ليگ قهرمانان آسيا هنوز هم فرصت خوبي است كه پرسپوليس در آن 
خودي نشان داده و بار ديگر بارقه هاي اميد را در دل هوادارانش روشن 
كند. البته كار برانكو در اين راه چندان هم آسان نيست. نه فقط چون 
پرسپوليس امسال انواع ناكامي ها را تجربه كرده و شرايط بغرنجي دارد، 
بلكه از آن جهت كه خود اين مربي مخالفان زيادي دارد كه از همان بدو 
ورود، كمر به تخريب او بستند. اما بدون شك برانكو كه پيشتر نيز در 
ايران كار كرده به خوبي مي داند كجا آمده و با چه مصائب و مشكلاتي رو 

به روست و بايد نشان دهد كه چند مرده حلاج است؟

 انتخابات رياست فدراسيون وزنه برداري
 ۷ ارديبهشت برگزار مي شود 

انتخابات رياست فدراسيون وزنه برداري كه در حال حاضر با سرپرست 
اداره مي شود هفتم ارديبهش��ت ماه برگزار مي شود. نصرالله سجادي، 
معاون توسعه ورزش قهرماني و حرفه اي وزارت ورزش با اعلام اين خبر 
عنوان كرد فدراسيون وزنه برداري در اين روز رئيس چهار سال آينده 

خود را خواهد شناخت. 
-------------------------------------------------------------

 فرصت صدرنشيني پتروشيمي
 در روز استراحت دانشگاه آزاد

هفته يازدهم ليگ حرفه اي بس��كتبال جام محمد رس��ول الله )ص( 
امروزبرگزار مي ش��ود. تي��م صدرنش��ين دانش��گاه آزاد در اين هفته 
مسابقه اي ندارد تا پتروش��يمي بندر امام خميني )ره( و مهرام تهران 
فرصت داشته باش��ند رتبه خود را يك پله ارتقا دهند. تيم رده دومي 
پتروش��يمي در اين هفته در خانه خود به مصاف نفت آبادان مي رود. 
اين تيم در صورت پيروزي به صدر جدول ليگ حرفه اي صعود مي كند. 
مهرام در اين هفته ميهم��ان فولاد هفت الماس قعرنش��ين رقابت ها 
است. شاگردان مصطفي هاشمي نيز با پيروزي در اين ديدار مي توانند 
بالاتر از دانشگاه آزاد قرار گيرند. در ديگر رقابت هاي اين هفته پميناي 
اصفهان با شهرداري گرگان و ثامن مشهد با پتروشيمي ماهشهر روبه رو 
مي شوند. در حال حاضر دانشگاه آزاد و پتروشيمي بندر امام با 17 امتياز 

در رده هاي اول و دوم ليگ حرفه اي قرار دارند. 

  چـهـره ها / وحيد صابري

چرا برايمان اردو بر گزار نمي كنند
بلاتكليفي هميشه بد بوده و است. حال اينكه اگر اين بلاتكليفي در فدراسيون بزرگي چون وزنه برداري 
باشد. هر چند فدراسيون سرپرست دارد اما به نظر مي رسد تا انتخابات رياست فدراسيون وزنه برداري 
كه هفتم ارديبهشت ماه برگزار مي ش��ود اوضاع پولادمردان همين طور بماند. ديروز بهداد سليمي 
قهرمان المپيك لندن نسبت به برگزار نشدن اردوي تيم ملي و از دست رفتن زمان انتقاد كرد و گفت: 
» تمريناتم را زير نظر حسين توكلي، انجام مي دهم. 
با وجود احترامي كه براي زارع و پانزوان قائل هستم، 
اما خيلي پيگير مسائل فني ام نبودند. شايد من اشتباه 
مي كنم اما در حال حاضر بدترين مسئله بلاتكليفي 
ما اس��ت، تا آنجا كه اطلاع دارم تصميم خاصي در 
مورد برگزاري اردوي بزرگسالان گرفته نشده كه 
اين موضوع مطمئناً به ضرر ماست.  اما آنچه مهم 
اس��ت در اين ميان، زمان در حال از دست رفتن 

است كه اين به ضرر وزنه برداري خواهد بود.«

تشكر فدراسيون جهاني واليبال از ايران
آري گراسا ش��نيدن خبرهايي مبني بر اينكه زنان ايراني اجازه حضور در سالن هاي ورزشي را پيدا 
خواهند كرد را خوشايند توصيف كرد. در روزهاي اخير انتشار خبري مبني بر اينكه زنان مي توانند به 
ورزشگاه ها بيايند باعث شد تا رئيس فدراسيون جهاني واليبال واكنش نشان دهد. آري گراسا درباره 
حضور زنان در سالن هاي ورزشي واليبال گفت: »شنيدن اين خبر بسيار خوشايند است البته تا اين 

لحظه خيلي روشن نيست كه آيا اين قانون اجرا خواهد شد يا نه، اما اين را 
بايد قدمي ديگر در راه ورزش جهان دانست. موجب خشنودي است 
كه گفت وگوهاي سال گذشته پيشرفت هاي مثبتي در پي داشته و 
من از مقامات ايران و نيز مقامات فدراسيون واليبال ايران به خاطر 

انجام اين كار مثبت تشكر مي كنم. اين خبر مدركي در خصوص 
قدرت ورزش است و اينكه مي تواند دگرگوني مثبت اجتماعي 
به همراه داشته باشد و فدراسيون بين المللي واليبال كار خود را 
ادامه خواهد داد تا به طور مشخص از حق زنان براي مشاركت 

در ورزش اطمينان حاصل كند.«

فريدون حسن

88498432سرويس ورزشي

دنيا حيدري
  گزارش

دعوا با كرش ملي نيست، شخصي است
مرد پرتغالي با لبخند آمد با عصبانيت رفت!

استقلال براي گرفتن س�هميه ليگ قهرمانان 
فردا محكوم به شكست ذوب آهن است. هفته 
بيس�ت و پنجم ليگ برتر فردا با انجام دو بازي 
آغاز مي ش�ود كه طي آن نفت مسجد سليمان 
در خان�ه پذي�راي راه آهن اس�ت و اس�تقلال 
ني�ز در آزادي ب�ه مص�اف ذوب آهن م�ي رود. 

   استقلال – ذوب؛ 19:00
آبي ها بيش از هر زمان ديگري تحت فشار هستند. 
نتايج نااميد كننده اين تيم موجب شده كه يك بار 
ديگر انتقادها از قلعه نويي بالا بگيرد. اس��تقلال هر 
دو بازي آخر خود را به حريفان واگذار كرده  اس��ت. 
آخرين پيروزي آنها سه هفته پيش مقابل نفت مسجد 
سليمان به دست آمده. اما درست پس از اين بازي بود 
كه آبي پوشان سير نزولي در پيش گرفتند و در مصاف 
با نفت تهران و فولاد خوزستان تن به شكست دادند. 
اين در حالي است كه امير قلعه نويي در روزهاي اخير 
باز هم تلاش كرده ناكامي شاگردانش را به مسائل غير 
فني ربط بدهد و از زير بار مسئوليت شكست شانه 
خالي كند. همين دو باخت متوالي موجب شد تا يكي 
از مدعيان قهرماني اختلاف امتيازش با صدر جدول 
بيشتر ش��ود. آبي ها با صدرنشين ليگ هفت امتياز 
فاصله دارند، فاصله اي كه جبرانش در هفته هاي باقي 

مانده دشوار به نظر مي رسد. 
جداي از مس��ئله قهرمان��ي، هواداران اس��تقلال 
نگران اند تيم محبوبش��ان باز هم از كسب سهميه 
آسيا باز بماند، مسئله اي كه تصور تكرار آن هم براي 
طرف��داران غيرممكن خواهد ب��ود. در جدول رده 
بندي استقلال، سپاهان و فولاد هر سه 41 امتيازي 
هستند و كوچك ترين غفلتي مي تواند هر كدام از 
اين تيم ها را به رده هاي پايين تر سوق دهد. اتفاقي 
كه امير به شدت نگران آن است. به علاوه اينكه تيم 

سوم جدول با بحران بي انگيزگي دست و پنجه نرم 
مي كند. اگرچه كادر فني استقلال مي كوشند تا اين 
بي انگيزگي را كم رنگ جلوه دهند اما نتايج اخير 
تيم به خوبي اين واقعيت را نشان مي دهد. كادرفني 
استقلال براي ادامه كار به شدت به شكست حريف 

فرداي خود نياز دارد. 
بازيكنان دو كارته چالش ديگري اس��ت كه ژنرال 
بايد با آن دس��ت و پنجه نرم كن��د. در حال حاضر 
هفت بازيكن در اردوگاه آبي دوكارته هستند كه در 
صورت كارت زرد سوم بازي مقابل ملوان را از دست 
مي دهند. اميد ابراهيمي، اميرحسين صادقي، حنيف 
عمران زاده، خسرو حيدري، هاشم بيك زاده، ميلاد 
فخرالديني و جاس��م كرار. هرچند كه حيدري به 
دليل مصدوميت قطعا به ميدان نمي رود اما سايرين 

در خطر از دست دادن بازي هفته بعد هستند. اين 
در حالي است كه جاسم كرار دوران محروميتش را 
پشت سر گذاش��ته و در صورت صلاحديد مربيان 
مي تواند براي تيمش به ميدان برود. البته در روزهاي 
اخير شنيده شد كه اين بازيكن دوباره براي استقلال 
حاشيه سازي كرده و در تمرينات حاضر نشده است. 
نكته ديگري كه بايد به آن اشاره كرد نارضايتي برخي 
از بازيكنان ميزبان از پرداخت نشدن دستمزدهاي 
شان است. البته اين مسئله مش��كل تازه اي براي 

استقلال محسوب نمي شود. 
پيروزي در ب��ازي رفت انگي��زه اي مضاعفي براي 
ذوبي ها اس��ت. ش��اگردان يحيي گل محمدي در 
اصفهان دو بر يك استقلال را شكست دادند. حال 
آنكه گل محمدي اص��ولا در مصاف با آبي ها نتايج 

خوبي مي گيرد و تاكنون با هيچ تيمي به استقلال 
نباخته اس��ت. ذوبي ها برخلاف حري��ف خود دو 
بازي قبلي خود را ب��ا پيروزي هاي پرگل پش��ت 
سرگذاشته اند. به همين دليل است كه تيم اصفهاني 
با تمام قوا به تهران آمده تا به هر ش��كل ممكن هر 
س��ه امتياز را از آن خود كند. ذوب رده ششمي در 
صورتي كه باز هم موفق به شكست استقلال شود 
41 امتيازي شده و مي تواند اميدوار به صعود يكي 
دو پله اي در جدول باشد. ذوب آهن هيچ محرومي 

در اين بازي ندارد. 
  نفت مسجد سليمان- راه آهن؛ 17:30

فانوس به دس��تان ليگ به هم رسيدند. نفتي تا به 
اينجا فقط 20 امتياز اندوخته اند. اين تيم با گذشت 
24 هفته از ليگ برتر تها سه بار طعم برد را چشيده 
و اين در حالي اس��ت كه تيم جنوبي ب��راي بقا در 
ليگ برتر ديگر نبايد امتياز از دست دهد. شاگردان 
مكوندي هفته گذشته نتيجه را به همتاي تهراني 
شان واگذار كردند. با وجود اين نفتي ها اميدوار بودند 
فردا با استفاده از حمايت هواداران خود را براي فرار از 
بحران آماده كنند، اما محروميت تماشاگران اين تيم 

كماكان پابرجاست. 
در سوي ديگر راه آهن نيز شرايطي مشابه نفت را 
تجربه مي كند. پس از آنكه مش��كلات حاشيه اي 
گريب��ان لوكوموتيورانان را گرف��ت اين تيم ديگر 
نتوانست از ته جدول جدا شود. راه آهن با توجه به 
تفاضل گل كمترش نسبت به نفت مسجد سليمان 
هفته هاس��ت به قعرنش��يني عادت كرده. فرهاد 
كاظمي از زماني كه هدايت اين تيم بحران زده را به 
دست گرفته هنوز نتوانسته دردي از آنها را دوا كند. 
راه آهن هفته پيش تا دقايق آخر از پرسپوليس پيش 
بود كه در نهايت بازي برده را با تساوي عوض كرد. 

تلاش استقلال براي فرار از بحران
فانوس به دستان به هم رسيدند شيوا نوروزي

   ليگ برتر


